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Interpelacja:

Zwracam sig z pro3bQ o usunigcie ubytk6w w nawierzchni j g2dni, prry skrzyzowaniu ulic

wiejska - Arentowicza. Uby&i ll6re powstaly sq zagrozeniem dla pojazd6w ruchu kolowego

jak r6wniez 2le wptywaj4 na estetykg miasta.










